
Krystian Luczak

Radny Rady Miasta Woclawek
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Sz. P.

Prezydent

dr Marek Wojtkowski

zvracao,r sig z ponown4 prosb4 o infonnacig dotycz4c4 mozliwosci nawiqzania

wsp6lpracy Miasta z Panstwowym Gospodarstwem Le5nym ,,Lasy pa6stwowe,,

zarzqd?aj4cymterenem w okolicach boiska sportowego przy ul. Barhickiej.

w ramach porozumienia ismialaby szansa na wlaiciwe zagospodarowanie zalesionej

przeshzeni graucz4cej ze wspomnianym obiektem sportowym. obecnie teren ten

wykorzystywany jest do organizacji spotkan alkoholowyctr, a widoczne pozostalo&:i po

dawnym placu zabaw s4 zdewastowane. stworzenie rozleglej przestrzeni rekreact'no-
wypoczynkowo-sportowej na tym niedoinwestowanlm obszarz.e byloby niewqtpliwie
powodbm do radoSci dla mieszkanc6w okolicznych blok6w i dom6w..
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